
King Sean, House von Dehn <gnosticwisdom37@gmail.com>

Public Conduct Notice
1 message

Freire, Clara <Clara.Freire@ottawa.ca> Fri, Dec 20, 2024 at 9:19 AM
To: "King Sean, House von Dehn" <gnosticwisdom37@gmail.com>
Cc: "Langlais, Geneviève" <Genevieve.Langlais@ottawa.ca>

Good morning,

 

Please find attached a letter of warning addressing unreasonable behavior and excessive requests
from Community and Social Services as per the Public Conduct Policy.

 

Clara 

Clara Freire
She, her, elle

General Manager/ Directrice générale
Community and Social Services/ Services sociaux et communautaires
City of Ottawa/Ville d'Ottawa
Ph. 613. 580.2424 x 25684 | clara.freire@ottawa.ca
I acknowledge that I live and work on unceded Algonquin territory; I am grateful and committed to reconciliation. 
Je reconnais que je travaille et je vis sur un territoire non cédé de la nation algonquine Anishinabe. Je suis
reconnaissante et m’engage à participer aux efforts de réconciliation.

 

'

This e-mail originates from the City of Ottawa e-mail system. Any distribution, use or copying of this e-mail or the
information it contains by other than the intended recipient(s) is unauthorized. Thank you.

Le présent courriel a été expédié par le système de courriels de la Ville d'Ottawa. Toute distribution, utilisation ou
reproduction du courriel ou des renseignements qui s'y trouvent par une personne autre que son destinataire prévu est
interdite. Je vous remercie de votre collaboration.

'

Classified as City of O�awa - Internal / Ville d'O�awa - classé interne
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